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TUKUMA  NOVADA  DOME 
TAUTSAIMNIECĪBAS UN TERITORIĀLĀS ATTĪSTĪBAS 

KOMITEJA 
 

 

SĒDES PROTOKOLS 

Tukumā  

2023. gada 17. augustā        Nr. TND/23/8 

Tautsaimniecības un teritoriālās attīstības komitejas sēde sasaukta 2023. gada 17. augustā 

plkst. 13.00 Talsu ielā 4, Tukumā, Tukuma novadā. Sēde ir atklāta un notiek klātienē, izmantojot 

elektronisko balsošanas sistēmu dokumentu vadības programmā “LIETVARIS”. Paralēli tiek 

izmantots tiešsaistes videokonferences sarunu rīks (attēla un skaņas pārraide reālajā laikā). 

Sēdi plkst. 13.00 atklāj un vada Tautsaimniecības un teritoriālās attīstības komitejas 

priekšsēdētājs Normunds Rečs, protokolē lietvedības sekretāre Anita Belousa. 

Tiek veikts sēdes audioieraksts. Sēdes atklātās daļas jautājumu izskatīšana audioierakstā 

fiksēta ieraksta laikā no 00:00:00 līdz 00:50:02. 

Sēdē piedalās: 

- Tautsaimniecības un teritoriālās attīstības komitejas balsstiesīgie deputāti: Gunda Cīrule, Ligita 

Gintere, Kaspars Gribusts, Oskars Kambala, Rimants Liepiņš, Mārtiņš Limanskis, Inga Priede, 

Normunds Rečs, Agnese Ritene; 

domes deputāti: 

- Dace Lebeda, Imants Valers, Gundars Važa; 

pašvaldības administrācijas darbinieki: 

- Anita Belousa, Lelde Bičuša, Sanita Bļodniece, Ilmārs Bļodnieks, Ivars Liepiņš (attālināti, 

izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku), Baiba Pļaviņa, Viktors Rūsa, Inga Tramdaha, 

Inese Valtere, Tamāra Vaļuka, Sintija Zekunde; 

pašvaldības iestāžu darbinieki: 

- Evita Freimane– Kandavas un pagastu apvienības nekustamā īpašuma pārvaldniece; 

citi: 

- Guntis Zariņš – laikraksta “Neatkarīgās Tukuma Ziņas” žurnālists. 

UZAICINĀTI 

par darba kārtības 1. jautājumu: 

- Ivo Narbuts – SIA “Reģionālie projekti” telpiskās attīstības plānotājs (attālināti, izmantojot 

tiešsaistes videokonferences sarunu rīku), 

- Laine Šildere – SIA “Reģionālie projekti” projektu vadītāja/vides speciāliste (attālināti, izmantojot 

tiešsaistes videokonferences sarunu rīku). 

Sēdes izsludinātā darba kārtība: 

1. Par tematiskā plānojuma “Tukuma novada transporta infrastruktūras attīstības plāns” nodošanu 

publiskajai apspriešanai. 
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2. Par Tukuma pilsētas domes 2008. gada 20. novembra saistošo noteikumu Nr. 24 “Par 

detālplānojumu zemes gabaliem Smilšu ielā 21, Tukumā un Tulpju ielā 1, Tukumā” atcelšanu. 

3. Par lokālplānojuma, ar kuru groza teritorijas plānojumu nekustamā īpašuma daļai Jelgavas ielā 

7, Tukumā, Tukuma novadā, apstiprināšanu un saistošo noteikumu izdošanu. 

4. Par konceptuālu atbalstu dāvinājuma pieņemšanai un administratīvā līguma slēgšanu ar 

sabiedrību ar ierobežotu atbildību “Stiga RM”. 

5. Par grozījumiem Tukuma novada domes 2021. gada 24. novembra lēmuma “Par Tukuma 

novada pašvaldības iestādes “Kandavas un pagastu apvienība” nolikuma apstiprināšanu” 

nolikumā. 

6. Par nekustamā īpašuma Selgas ielā 1C, Ragaciemā, Lapmežciema pagastā, Tukuma novadā, 

pārņemšanu pašvaldības īpašumā. 

Normunds Rečs ierosina balsot par sēdes darba kārtību. 

Balsojums par darba kārtības jautājumiem 

Par darba kārtību balso: "par"  -  

9 (Gunda Cīrule, Ligita Gintere, Kaspars Gribusts, Oskars 

Kambala, Rimants Liepiņš, Mārtiņš Limanskis, Inga Priede, 

Normunds Rečs, Agnese Ritene) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: apstiprināt šādu sēdes darba kārtību: 
 

1. Par tematiskā plānojuma “Tukuma novada transporta infrastruktūras attīstības plāns” nodošanu 

publiskajai apspriešanai. 

2. Par Tukuma pilsētas domes 2008. gada 20. novembra saistošo noteikumu Nr. 24 “Par 

detālplānojumu zemes gabaliem Smilšu ielā 21, Tukumā un Tulpju ielā 1, Tukumā” atcelšanu. 

3. Par lokālplānojuma, ar kuru groza teritorijas plānojumu nekustamā īpašuma daļai Jelgavas ielā 

7, Tukumā, Tukuma novadā, apstiprināšanu un saistošo noteikumu izdošanu. 

4. Par konceptuālu atbalstu dāvinājuma pieņemšanai un administratīvā līguma slēgšanu ar 

sabiedrību ar ierobežotu atbildību “Stiga RM”. 

5. Par grozījumiem Tukuma novada domes 2021. gada 24. novembra lēmuma “Par Tukuma 

novada pašvaldības iestādes “Kandavas un pagastu apvienība” nolikuma apstiprināšanu” 

nolikumā. 

6. Par nekustamā īpašuma Selgas ielā 1C, Ragaciemā, Lapmežciema pagastā, Tukuma novadā, 

pārņemšanu pašvaldības īpašumā. 

1. § 

Par tematiskā plānojuma “Tukuma novada transporta infrastruktūras attīstības plāns” 

nodošanu publiskajai apspriešanai 

ZIŅO: Inga Tramdaha – Attīstības nodaļas teritorijas plānotāja. 

JAUTĀJUMI: Ligita Gintere, Oskars Kambala, Gunda Cīrule, Dace Lebeda, Agnese Ritene. 

ATBILDES: Inga Tramdaha. 

Ligita Gintere izsaka viedokli – lai, stratēģiski domājot par novada attīstību un stabilitāti, 

tiktu aptverti visi virzieni, nepieciešams Jaunpili atzīmēt kā reģionālo mobilitātes centru. 
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Inga Tramdaha paskaidro, ka par to bija diskusija, veidojot attīstības stratēģiju, un tika 

nolemts reģionālos centrus novadā salāgot vienādā līmenī. Šo ierosinājumu vēl var izvērtēt. 

Oskars Kambala piekrīt Ligitas Ginteres ierosinājumam. Saistībā ar 17 km garo neasfaltēto 

ceļa posmu Talsu novadā, jautā par Talsu novada tematisko transporta infrastruktūras attīstības 

plānu un piebilst, ka ceļa posma noasfaltēšana uzlabotu nokļūšanu līdz Mērsraga ostai. 

Inga Tramdaha atbild, ka Tukuma novada pašvaldība viena no pirmajām izstrādājusi 

tematiskos plānojumus, Talsu novads tikai uzsācis darbu pie tiem. Gatavojot plānojumus, no 

kaimiņu novadu pašvaldībām tiek pieprasīti nosacījumi. 

Gunda Cīrule jautā par tranzīta ielām Kandavā, kas iepriekš bija, bet neparādās šajā plānā. 

Inga Tramdaha atbild, ka precizēs informāciju. 

Dace Lebeda vaicā par Smārdi kā reģionālo centru, jo tur plānots izveidot industriālo parku 

un tur atrodas arī lidosta. 

Inga Tramdaha paskaidro par mobilitātes punktiem. Publiskās apspriešanas laikā saņemtie 

priekšlikumi tiks izskatīti un ņemti vērā, gatavojot lielo plānojumu. 

Normunds Rečs ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gunda Cīrule, Ligita Gintere, Kaspars Gribusts, Oskars Kambala, 

Rimants Liepiņš, Mārtiņš Limanskis, Inga Priede, Normunds Rečs, 

Agnese Ritene) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par tematiskā plānojuma 

“Tukuma novada transporta infrastruktūras attīstības plāns” nodošanu 

publiskajai apspriešanai”. 

2. § 

Par Tukuma pilsētas domes 2008. gada 20. novembra saistošo noteikumu Nr. 24  

“Par detālplānojumu zemes gabaliem Smilšu ielā 21, Tukumā un Tulpju ielā 1, Tukumā” 

atcelšanu 

ZIŅO: Inga Tramdaha – Attīstības nodaļas teritorijas plānotāja. 

Normunds Rečs ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gunda Cīrule, Ligita Gintere, Kaspars Gribusts, Oskars Kambala, 

Rimants Liepiņš, Mārtiņš Limanskis, Inga Priede, Normunds Rečs, 

Agnese Ritene) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par Tukuma pilsētas domes 

2008. gada 20. novembra saistošo noteikumu Nr. 24 “Par detālplānojumu 

zemes gabaliem Smilšu ielā 21, Tukumā un Tulpju ielā 1, Tukumā” atcelšanu”. 

3. § 

Par lokālplānojuma, ar kuru groza teritorijas plānojumu nekustamā īpašuma daļai  

Jelgavas ielā 7, Tukumā, Tukuma novadā apstiprināšanu un saistošo noteikumu izdošanu 

ZIŅO: Inga Tramdaha – Attīstības nodaļas teritorijas plānotāja. 

JAUTĀJUMI: Normunds Rečs. 
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ATBILDES: Inga Tramdaha. 

IZSAKĀS: Gundars Važa, Imants Valers, Mārtiņš Limanskis, Agnese Ritene. 

Gundars Važa, Imants Valers papildina par publiskajā apspriešanā izteiktajām pretenzijām. 

Inga Tramdaha, atbildot Normundam Rečam, paskaidro, ka Valsts vides dienesta atzinums 

un pārējie nepieciešamie atzinumi ir pozitīvi. 

Agnese Ritene piebilst, ka publiskajā apspriešanā izteiktie iebildumi ir klasiski kā parasti 

situācijās, kad vēlas paplašināt ražotnes. 

Gundars Važa min iedzīvotāju teikto par nenoasfaltēto posmu izbraukšanai no Slocenes ielas 

uz Durbi. 

Mārtiņš Limanskis bilst, ka savulaik bijušas sarunas tikai par veloceliņu nokļūšanai līdz 

Durbes estrādei. 

Normunds Rečs ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gunda Cīrule, Ligita Gintere, Kaspars Gribusts, Oskars Kambala, 

Rimants Liepiņš, Mārtiņš Limanskis, Inga Priede, Normunds Rečs, 

Agnese Ritene) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par lokālplānojuma, ar 

kuru groza teritorijas plānojumu nekustamā īpašuma daļai Jelgavas ielā 7, 

Tukumā, Tukuma novadā, apstiprināšanu un saistošo noteikumu izdošanu” 

4. § 

Par konceptuālu atbalstu dāvinājuma pieņemšanai un administratīvā līguma slēgšanu  

ar sabiedrību ar ierobežotu atbildību “Stiga RM” 

ZIŅO: Imants Valers – Tukuma novada domes priekšsēdētāja vietnieks attīstības politikas 

jautājumos. 

JAUTĀJUMI: Kaspars Gribusts, Gunda Cīrule. 

ATBILDES: Gundars Važa. 

Kaspars Gribusts jautā par projektu Vēju dārzam Smārdē. 

Imants Valers atbild, ka projektā asfaltbetona velo trases “pumptrack” izbūve Vēju dārzā, 

Smārdē, nav bijusi paredzēta. 

Gundars Važa piebilst, ka tiek labots esošais projekts, tajā iekļaujot “pumptrack” trasi. 

Nelielas problēmas trases izvietošanai rada elektrolīnija. Projekts sadalīts vairākās kārtās. 

Normunds Rečs ierosina ar pateicību pieņemt dāvinājumu un balsot par lēmuma projekta 

virzīšanu izskatīšanai Finanšu komitejai. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gunda Cīrule, Ligita Gintere, Kaspars Gribusts, Oskars Kambala, 

Rimants Liepiņš, Mārtiņš Limanskis, Inga Priede, Normunds Rečs, 

Agnese Ritene) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai Finanšu komitejai lēmuma projektu “Par 

konceptuālu atbalstu dāvinājuma pieņemšanai un administratīvā līguma 

slēgšanu ar sabiedrību ar ierobežotu atbildību “Stiga RM””. 

5. § 

Par grozījumiem Tukuma novada domes 2021. gada 24. novembra lēmuma  

“Par Tukuma novada pašvaldības iestādes “Kandavas un pagastu apvienība”  

nolikuma apstiprināšanu” nolikumā 

ZIŅO: Evita Freimane – Kandavas un pagastu apvienības nekustamā īpašuma pārvaldniece. 

Normunds Rečs ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gunda Cīrule, Ligita Gintere, Kaspars Gribusts, Oskars Kambala, 

Rimants Liepiņš, Mārtiņš Limanskis, Inga Priede, Normunds Rečs, 

Agnese Ritene) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par grozījumiem Tukuma 

novada domes 2021. gada 24. novembra lēmuma “Par Tukuma novada 

pašvaldības iestādes “Kandavas un pagastu apvienība” nolikuma 

apstiprināšanu” nolikumā”. 

6. § 

Par nekustamā īpašuma Selgas ielā 1C, Ragaciemā, Lapmežciema pagastā, Tukuma novadā, 

pārņemšanu pašvaldības īpašumā 

ZIŅO: Gundars Važa – Tukuma novada domes priekšsēdētājs. 

Normunds Rečs ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gunda Cīrule, Ligita Gintere, Kaspars Gribusts, Oskars Kambala, 

Rimants Liepiņš, Mārtiņš Limanskis, Inga Priede, Normunds Rečs, 

Agnese Ritene) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma 

Selgas ielā 1C, Ragaciemā, Lapmežciema pagastā, Tukuma novadā, 

pārņemšanu pašvaldības īpašumā”. 

Tautsaimniecības un teritoriālās attīstības komitejas sēde tiek slēgta plkst. 13.50. 

Sēdes vadītājs 

komitejas priekšsēdētājs  (personiskais paraksts) Normunds Rečs 

Protokolēja 

lietvedības sekretāre   (personiskais paraksts) Anita Belousa 
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Personas datus Tukuma novada pašvaldība apstrādājusi, pamatojoties uz Eiropas parlamenta un padomes regulas 

(ES) 2016/679 par fizisku personu aizsardzību attiecībā uz personas datu apstrādi un šādu datu brīvu apriti, ar ko 

atceļ Direktīvu 95/46EK, 6. panta pirmās daļas c) punktu – apstrāde ir vajadzīga, lai izpildītu uz pārzini attiecināmu 

juridisku pienākumu. 

 


